
Vastus arupärimisele (lasteaia töö korraldamine renoveerimise ajal) 

Lugupeetud vallavolikogu liikmed Priit Dieves ja Andero Põllu!  

Teie kolmas arupärimine 09.11.2023 puudutas Väike-Maarja lasteaia töö korraldamist 

renoveerimistööde ajal.  

Vastus:  

Vastavalt Väike-Maarja valla arengukavale on 2024.aastal kavas renoveerida Väike-Maarja 

lasteaia hoone. Hoones vahetatakse ventilatsioon ja muudetakse hoone energiatõhusamaks. Väike-

Maarja lasteaia hoones paikneb lisaks lasteaia rühmadele ka raamatukogu ning noortekeskus. 

Käesoleval hetkel on välja kulutatud avalik hange ehitaja leidmiseks. Loodame, et pakkujaid tuleb 

ja saame täpsemalt teada, milliseks kujuneb renoveerimise maksumus. Juhul kui vallavolikogu 

kinnitab 2024.aasta eelarves Väike-Maarja lasteaia renoveerimiseks vajalikud vahendid, siis on 

võimalik sõlmida ka hankeleping parima pakkujaga. 

Tegevuse ümberkorraldamiseks on Väike-Maarja lasteaia direktor kontakteerunud kõigi 

lastevanematega ning selgitanud välja kui paljudel oleks võimalik renoveerimise ajaks ka lapsi 

koju jätta.  

Lasteaia remondi ajaks oleme Väike-Maarja alevikus planeerinud leida asenduspindasi nii lasteaia 

teenuse, raamatukogu kui ka noortekeskus teenuse osutamiseks.  

Raamatukogu teenus on hetkel planeeritud viia üle Pikk 7 asuva vallamaja I korrusele endise 

Omniva jaotuspunkti ruumidesse, noortekeskus Väike-Maarja seltsimaja alumise baari ruumidesse. 

Väike-Maarja lasteaia ruumide asenduspindadena soovime kasutada Väike-Maarja gümnaasiumi 

algkoolimaja, Väike-Maarja EELK koguduse pastoraadihoonet, Väike-Maarja seltsimaja 

peeglisaali ja ka Väike-Maarja hooldekodus tegevustuba. See on võimalik heas koostöös meie 

allasutuste juhtidega ning loomulikult on oluline, et ka meie lastevanemad aitaksid omapoolt kaasa 

teenuse ladusamale korraldamisele.  

Võimalik on kasutada ka näiteks Rakke lasteaia 1-2 lasteaiarühma (1 nendest hetkel vaba ja teises 

tublid Rakke lasteaia kasvatajad), kuid sellisel juhul läheksid transpordikulud suureks ning see 

oleks ka lastele ja nende vanematele ebamugav. 

Oleme kohtunud Väike-Maarja lasteaia hoolekoguga. Sealt saime meeldivalt mõistvat tagasisidet, 

et sisuliselt on lapsevanemad valmis 2024.aasta 6 kuu jooksul veidi ebamugavama lasteaia 

korraldusega leppima, kuna eesmärk: korrastada tänane lasteaed, on ka neile oluline. 

 

Parimate soovidega 

Indrek Kesküla 

vallavanem 

 


